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В статье ставится вопрос об аутентичном восприятии античной политико-правовой мысли. 
Подвергается критике идеологизация представлений античных философов о государстве и праве. 
В эпоху Нового времени идеи античных философов были включены в содержательно иной гори-
зонт мировосприятия, что означает отсутствие прямой преемственности между античной и новоев-
ропейской правовыми культурами. Обосновывается отнесение греко-римской политико-правовой 
мысли к традиционному типу правосознания.
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The article raises the question of the authentic perception of ancient political and legal doctrine. 
The ideologization of the ideas of the ancient philosophers about the state and law is being criticized. 
In the epoch of New time the ideas of the ancient philosophers were included in a completely different 
horizon of perception of the world, which means the absence of a direct and substantial continuity be-
tween ancient and modern European legal cultures. The assignment of the Greco-Roman philosophical 
and political-legal thought to a special type of traditional worldview is substantiated.
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